

Client Name and address



AO «K3MK»

**Joint-Stock Company “Kulebaki Plant of Metal Structures”
(JSC “KZMK”)**12, Nekrasova str., 607014, Kulebaki, Nizhny Novgorod region
Russian Federation

Standard

ISO 9001:2015 Quality Management System

INSPECT assessed and approved that related firm meets the requirements of the designated standard at related scope

Scope

Development and production of metal structures for industrial and civil assignment

EA/Category Code: 17

Initial issue date: 20.Jun.2023

Issue date of this certificate: 20.Jun.2023

Recertification date: 19.Jun.2026

Certificate No: 23.04.506-QM

The period of certificate is 3 years.

INSPECT is accredited International Accreditation Service (IAS) United States Of America

To verify the validity of this certificate please visit: www.inspect.com.tr

The validity of this certificate is depend on the success of surveillance assessments

ACCREDITED
Management System
Certification Body
MSCB-148
General Manager

Название и адрес компании

**Акционерное общество «Кулебакский завод металлических конструкций»
(АО «КЗМК»)**

ул. Некрасова, 12, 607014, г. Кулебаки, Нижегородская область
Российская Федерация

Стандарт

ISO 9001:2015 Система Менеджмента Качества

INSPECT оценил и подтвердил, что указанная организация соответствует требованиям установленного стандарта в соответствующей области применения.

Область применения

Разработка и производство строительных металлических конструкций промышленного и гражданского назначения

Код ЕА/категория:17

Дата первичной сертификации: 20.06.2023

Дата выдачи сертификата: 20.06.2023

Дата повторной сертификации: 19.06.2026

Сертификат №: 23.04.506-QM

Срок действия сертификатов 3 года

INSPECT аккредитован Международной службой аккредитации (IAS)

Соединенных Штатов Америки.

Проверить действие данного сертификата можно на сайте: www.inspect.com.tr.

Действие данного сертификата зависит от успешного прохождения организацией наблюдательных аудитов.



ACCREDITED
Management System
Certification Body
MSCB-148

General Manager